



ປະກາດສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5
ເລື່ອງ ເຈດຈຳນົງສຸຈະລິດໃນການບໍລິຫານງານຂອງເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5

ສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5 ໃຫ້ຄວາມສຳຄັນດ້ານການບໍລິຫານງານດ້ວຍຄຸນນະທຳ ແລະ ມີຄວາມໂປ່ງໃສ ຕາມນະໂຍບາຍ (ນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ພົນເອກ ປະຍຸກ ຈັນໂອຊາ) ເມື່ອວັນທີ 12 ກັນຍາ ປີ ພ.ສ. 2557 ໃນດ້ານການສົ່ງເສີມການບໍລິຫານລາດຊະການແຜ່ນດິນທີ່ມີການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດ ແລະ ການປະພຶດທີ່ຄັດແນວທາງນະໂຍບາຍທາງພາກລັດ ຕາມຫຼັກຈັນຍາທຳພະນັກງານລັດ ພ.ສ. 2552, ຫຼັກຈັນຍາທຳກ່ຽວກັບການປະຕິບັດວຽກງານປ້ອງກັນຜົນປະໂຫຍດທັບຊ້ອນຂອງພະນັກງານລັດ ໃນສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5 ພ.ສ. 2559 ແລະ ຄູ່ມືການປະເມີນຄຸນນະທຳ ແລະ ຄວາມໂປ່ງໃສໃນການດຳເນີນງານພາກລັດ (Integrity and Transparency Assessment: ITA) ຂອງສຳນັກງານຄະນະກຳມະການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດແຫ່ງຊາດ (ສຳນັກງານ ປ.ປ.ຊ) ແລະ ສຳນັກງານປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດພາກລັດ (ສຳນັກງານ ປ.ປ.ທ).

ສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5 ກຳນົດວິໄສທັດທີ່ວ່າ “ພາຍໃນປີ 2564 ສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5 ເປັນອົງກອນຄຸນນະທຳຊັ້ນນຳລະດັບຊາດ ໂດຍຍຶດຖືເອົາສາດຂອງພະລາຊາເປັນແນວທາງ” ສຳລັບການດຳເນີນການກ່ຽວກັບການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດໃນການປະຕິບັດວຽກງານດ້ານວັດທະນະທຳ-ຄຸນນະທຳໃນອົງກອນ, ດ້ານຄຸນນະທຳໃນໜ່ວຍງານ ແລະ ດ້ານການສື່ສານພາຍໃນໜ່ວຍງານ ແລະ ເຊື່ອໝັ້ນວ່າ ການປະພຶດຂອງພະນັກງານລັດ ແລະ ບຸກຄະລາກອນທຸກຄົນໃນສັງກັດ ຈະຕ້ອງສາມາດຕອບສະໜອງຕໍ່ຄວາມຕ້ອງການຂອງສັງຄົມ, ເປັນທີ່ເຊື່ອຖືໄວ້ວາງໃຈຂອງປະຊາຊົນ ແລະ ຄາດໝາຍວ່າ ພະນັກງານລັດທຸກຄົນຈະປະຕິບັດຕົນຢ່າງສົມກຽດ ໃນປະຕິບັດໜ້າທີ່ຕາມຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຕົນ.

ຂ້າພະເຈົ້າສະແດງເຈດຈຳນົງໃນຖານະຜູ້ບໍລິຫານສຳນັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາ ຂອນແກ່ນ ເຂດ 5 ພ້ອມທີ່ຈະສະໜັບສະໜູນສົ່ງເສີມໃຫ້ພະນັກງານລັດທີ່ຢູ່ໃນສັງກັດທຸກທ່ານ ປະຕິບັດໜ້າທີ່ວຽກງານຢ່າງມີຄຸນນະທຳ, ມີຄວາມໂປ່ງໃສໃນການດຳເນີນງານຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ແລະ ປະສິດທິຜົນ, ພ້ອມທີ່ຈະຮັກສາຜົນປະໂຫຍດຂອງລັດ ແລະ ຄວາມເປັນທຳແກ່ປະຊາຊົນ ຢ່າງສະເໝີພາບ ແລະ ມີຄວາມເທົ່າທຽມກັນ ໂດຍຈະດຳເນີນການດັ່ງນີ້:

1. ສະໜັບສະໜູນໃຫ້ບຸກຄະລາກອນໃນສັງກັດປະຕິບັດວຽກງານຕາມກົດໝາຍ, ລະບຽບ ແລະ ຂໍ້ບັງຄັບຢ່າງເຂັ້ມງວດ.

2. ປະສານງານ ແລະ ໃຫ້ຄວາມຮ່ວມມືກັບໜ່ວຍງານຕ່າງໆ ແລະ ສະຖານສຶກສາໃນສັງກັດກ່ຽວກັບການດໍາເນີນງານຂັບເຄື່ອນຍຸດທະສາດ ວ່າດ້ວຍການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດ ໄລຍະທີ່ 3 (ພ.ສ. 2560-2564) ໂດຍການສະໜັບສະໜູນສິ່ງເສີມກິດຈະກຳຕ່າງໆເຊັ່ນ: ການສ້າງຊ່ອງທາງການສື່ສານ, ເຜີຍແຜ່ ແລະ ປະຊາສໍາພັນ ເພື່ອສະໜັບສະໜູນການດໍາເນີນງານໃນຖານະເຄືອຂ່າຍ, ການຮ່ວມມືປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດ.

3. ສ້າງຄວາມເຂົ້າໃຈກ່ຽວກັບຍຸດທະສາດຂອງຊາດ ວ່າດ້ວຍການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດໂດຍສະເພາະແນວທາງການສິ່ງເສີມດ້ານຄຸນນະທໍາ, ຈາລິຍະທໍາ, ການເຜົາລະວັງ ແລະ ການກວດສອບການຕໍ່ຕ້ານການທຸຈະລິດສໍາລັບຜູ້ບໍລິຫານສະຖານສຶກສາ ແລະ ບຸກຄະລາກອນທາງການສຶກສາໃຫ້ມີສ່ວນຮ່ວມໃນການເຜີຍແຜ່ໃຫ້ເຍົາວະຊົນ, ຜູ້ປົກຄອງ ແລະ ປະຊາຊົນທົ່ວໄປເຂົ້າມາມີສ່ວນຮ່ວມໃນການຈັດກິດຈະກຳຕໍ່ຕ້ານການທຸຈະລິດ ແລະ ຮ່ວມເປັນເຄືອຂ່າຍໃນການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດ.

4. ຮ່ວມໃຫ້ຄໍາປຶກສາ, ສະເໜີແນະແນວທາງ ລວມເຖິງການຕິດຕາມ ແລະ ປະເມີນຜົນການດໍາເນີນງານໃນຖານະເຄືອຂ່າຍຄວາມຮ່ວມມືປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດ.

5. ຮ່ວມກັນດໍາເນີນການອື່ນໆໃນດ້ານການປ້ອງກັນ-ປາບປາມການທຸຈະລິດທຸກຮູບແບບຢ່າງເຕັມກໍາລັງຄວາມສາມາດ.

ດັ່ງນັ້ນ, ຈຶ່ງປະກາດໃຫ້ຊາບທົ່ວເຖິງ

ປະກາດ ວັນທີ 17 ພຶດສະພາ ພ.ສ. 2561



(ທ່ານ ວະສັນ ສັຕຍຄຸນ)

ຜູ້ອໍານວຍການສໍານັກງານເຂດພື້ນທີ່ການສຶກສາຊັ້ນປະຖົມສຶກສາຂອນແກ່ນ ເຂດ 5